

特洛伊大学孔子课堂派克路小学欢庆春节

2019年2月4日下午，特洛伊大学孔子学院下属孔子课堂派克路小学举行了欢庆中国春节的活动。特洛伊大学孔子学院的访问学者周正老师和苏秀秀老师为学生们准备了可口的凤梨酥，配上清新的绿茶。同时，她们设计了丰富多彩的节庆游戏，让学校师生直观的感受了中国春节习俗和中国传统文化的魅力。

在活动现场，学生和老师们都积极参加了庆祝活动。活动内容有品茶，尝中国美食，踢毽子迎新年，说汉语赢礼物等。站台上摆满了毽子、中国结、书签还有中国风景的明信片 and 红包。学生们参与热情高涨，由于时间有限，很多孩子们在离开活动现场的时候都感觉意犹未尽。

在活动中，学生们学习汉语的热情得到了肯定和提升；通过活动，特大孔院的文化感染力也得到了进一步提升。



Spring Festival Celebration at the Pike Road Elementary School, Confucius Classroom at Troy University

On the afternoon of February 4th, 2019, the Confucius Classroom at Troy University, Pike Road Elementary School celebrated the Chinese New Year — Spring Festival. The visiting scholars from the Confucius Institute at Troy University, Ms. Zheng Zhou and Ms. Xiuxiu Su prepared delicious Chinese pineapple cakes and fresh green tea for the teachers and students in the elementary school. They also organized a lot of fun traditional games to let the teachers and students to experience the Chinese Spring Festival customs and culture.

The teachers and students attended the celebration activities, including tasting green tea and Chinese food, kicking jianzi and so on. They could kick one jianzi or say a Chinese sentence to win the Chinese New Year gifts like Chinese knots, red envelopes, post cards with Chinese landscapes and book marks. The students were very excited about the games, and they didn't want to go although the celebration was about to end.

During the celebration, the students showed great enthusiasm in Chinese learning, and felt the cultural charm of Confucius Institute at Troy University.

